

國立成功大學生物醫學工程學系學士班修課辦法

Requirements for Bachelor Program in Biomedical Engineering Department, National Cheng Kung University

102. 12. 02 第3次系務會議通過
Approved at the 3rd Faculty Meeting, 12/02/2013
103. 06. 16 第4次系務會議修正通過
Approved at the 4th Faculty Meeting, 06/16/2014
105. 03. 29 第2次系務會議修正通過
Approved at the 2nd Faculty Meeting, 03/29/2016
111. 04. 11 第3次系務會議修正通過
Approved at the 3rd Faculty Meeting, 04/11/2022
111. 05. 24 第4次系務會議修正通過
Approved at the 3rd Faculty Meeting, 04/11/2022

第一條 本系開授之必修科目，應以選修本系本班開授之該科目為原則，否則應循行政程序申請核准。

Article 1:

When enrolling the BME required courses, students must take the required courses which are opened for BME department and designated classes as the first choice. If students want to choose differently, the course enrollment must be applied for approval.

第二條 學生每學期修課學分數規定如下：

- 一、每學期不得少於 9 學分不得多於 25 學分。但延畢生不受到最少修課九學分之限制。
- 二、學期學業成績達 80 分者，次學期得加選一至二科。

Article 2:

Students shall enroll with a specific number of credits designated for their programs in each semester, as follows:

- (1) Students shall each enroll with 9 to 25 course credits per semester in each year of study. However, deferred students are exempted from a minimum of 9 course credits per semester.
- (2) Students who are judged to be academically outstanding by the standards of their department are entitled to enroll with one or two additional courses

第三條 選修本系開授選修課程至少 22(含)學分，選修外系課程應循行政程序申請核准。選讀次專長學程、雙主修及輔系者則依循相關規定之修讀辦法。

Article 3:

Students must take at least 22 credits from BME elective courses before graduation. Credits obtained from courses of other departments, must follow the BME regulation and apply for approval. Students who apply for enrollment in Certificate Programs, Double Major, Minor, please follow the provided regulations.

第四條 修滿本系規定之 134 學分，其中本系必修 68 學分、通識課程 28 學分、選修 38 學分及其他本系規定之必選課程後，始符合畢業資格。若選修未符合前四項條件之課程，且未循行政程序申請核准者，則該課程學分數將不予列入畢業學分。

Article 4:

Followed the BME regulation, a BME student must obtain 134 credits, including 68 BME required credits, 28 General Education credits, 38 elective credits and other required elective courses stated by BME department before s/he is eligible for graduation. Please note that credits will not be counted into graduation required credits if they are credits which require approval but not been applied and approved properly, or if they are credits which do not fit in any of the 4 categories stated above.

第五條 選修體育課程之學分不予列入畢業學分。

Article 5:

Physical education credits are required but not counted in graduation credits.

第六條 境外生（包含外國學生及港澳僑生）以同等學力資格入學之學士班學生，畢業學分數應增加 12 學分，其中應包含本系專業選修至少 6 學分，其餘學分得自由選課。

Article 6:

International students (including students from HK and Macau) who got admitted by Recognition of Equivalent Educational Levels, must take extra 12 credits before graduation. They must take at least 6 credits from any BME elective courses, and the rest 6 credits be chosen freely.

第七條 如有未盡事宜依本系、本校及教育部相關規定辦理。

Article 7:

Any unregulated rules in this regulation follow the regulation of Department, School or Ministry of Education.